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Svar interpellation - Hur har sommaren varit?  
Alf Norberg (V) frågar: 
 
• Med tanke på vårens kraftiga överbeläggningar på grund av den drastiska och 

ogenomtänkta minskningen av vårdplatser inom psykiatrin i Hudiksvall. Hur 
har sommaren varit?  

• Med tanke på de många chefsavhoppen på avdelning 10 i Hudiksvall det 
senaste året. Hur har sommaren varit?  

• Med tanke på den ändrade planeringen för Hudiksvalls akutteam som fick 
placera akuten mitt i en korridor med verksamhet på båda sidor. Hur har 
sommaren varit?  

• Med tanke på de utlovade SPOT-teamen/öppna verksamheten som ännu inte 
kommit på plats. Hur har sommaren varit?  

• Med tanke på att vi har ett arbetstidsdirektiv från EU. Har man klarat av att 
inte bryta mot de reglerna och hur har sommaren då varit?  
 

 
Hälso- och sjukvårdsnämndens ordförande Jennie Forsblom (KD) svarar: 
 
Inför varje sommar görs en omfattande planering för att säkerställa en god och 
tillgänglig vård, där vi också säkerställer medarbetarnas lagstadgade behov av 
semester. Efter varje sommar görs också en grundlig utvärdering där vi bland 
annat samlar in synpunkter från våra medarbetare, som syftar till att ge oss 
kunskap och underlag till förbättringar. Denna utvärdering som omfattar all hälso- 
och sjukvård är i skrivande stund inte färdigställd men kommer som vanligt att 
presenteras under hösten, bland annat i hälso- och sjukvårdsnämnden.  
 
Vi i den politiska ledningen har sen vi tillträdde haft ett särskilt fokus på att 
förbättra och stärka psykiatrin i hela länet. Detta är vi angelägna om att fullfölja 
och har därför flera pågående uppdrag och arbeten igång. Vi kan bland annat 
nämna uppdraget att se över hur mobila arbetssätt ska användas för att stärka 
vuxenpsykiatrin i hela länet, och den utredning av psykiatrin som ska redovisas i 
höst.  
 
 
 
Jennie Forsblom (KD), ordförande hälso- och sjukvårdsnämnden 
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